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Sjunkande barnantal i de kommunala förskolorna 
 

Förvaltningen har noterat att antalet barn i de kommunala förskolorna 
sjunker. En ökning har dock noterats under hösten 2021. Detta är 
glädjande. 
 
Vad vet förvaltningen och förskolorna om var barnen i stället har sin 
förskoleplats efter flytten? Vi socialdemokrater önskar få information 
om detta med utvecklingen under 2020 och 2021. För närvarande pågår 
eller planeras nyproduktion av bostäder i främst Kista. Vad kan detta 
väntas medföra för efterfrågan på förskoleplatser i stadsdelen? 
 
Det är i denna turbulenta period med en – förhoppningsvis - 
övergående pandemi självklart viktigt att noga följa utvecklingen för 
efterfrågan på kommunala förskoleplatser. Men – vad är det som talar 
för att efterfrågan på förskoleplatser direkt följer övriga stadens 
utveckling? Är det så sannolikt att ”våra” föräldrar efterfrågar en plats 
längre från den egna bostaden? Här behöver man också ta i beaktande 
var föräldrarnas arbetsplatser är belägna. 
 
Den osäkra situation som råder angående efterfrågan gör det extra 
viktigt att följa dess effekter på ekonomin. Vi önskar därför få en 
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tydligare belysning av vad som orsakat det befarade underskottet som 
nu redovisas i T2. 

  


